
PROTOKÓŁ nr 1 
z posiedzenia                                          

Doraźnej Komisji do spraw  
Budowy Radomskiego Centrum Sportu 
Rady Miejskiej w Radomiu    
z dnia 11 lutego 2020r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji oraz zaproszeni Goście wg listy 
obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzył  
i na nim przewodniczył Pan Łukasz Podlewski Przewodniczący Komisji, który powitał 
wszystkich Członków Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski odczytał pismo jakie skierował do 
przedstawicieli trzech klubów sportowych z zaproszeniem do uczestnictwa 
w posiedzeniu komisji i prośbą o poinformowanie o posiedzeniu kluby kibica oraz 
pismo do spółki MOSiR z prośbą o zaproszenie przedstawiciela firmy Betonox.  
 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Wybór zastępcy  Przewodniczącego Komisji. 

2. Zatwierdzenie planu pracy Komisji. 

3. Omówienie planu pracy. 

4. Omówienie przedstawionego harmonogramu. 

5. Omówienie sytuacji na budowie Radomskiego Centrum Sportu przez 

przedstawiciela wykonawcy. 

6. Sprawy różne. 

 

Porządek dzienny posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 1. Radna Marta Michalska - Wilk na Zastępcę Przewodniczącego Komisji zgłosiła 
kandydaturę radnego Roberta Chrobotowicza. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski zarządził głosowanie w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego 
Komisji. Radny Robert Chrobotowicz został wybrany Zastępcą Przewodniczącego 
Komisji. (4 Radnych za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się) 
Ad. 2 i 3. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski -  dla komisji najważniejsze 
w punkcie 1 powinno być co najmniej raz w miesiącu wysłuchanie sprawozdania 
przedstawionego przez spółkę MOSiR lub wykonawcę. Radni nie mają uprawnień 
żeby nadzorować bo od tego jest nadzór. Radni w postaci komisji doraźnej nie mogą 
również kontrolować. Radny Robert Chrobotowicz -  komisja nie może kontrolować, 
może zapraszać gości licząc na szacunek do Komisji, że osoby zaproszone przyjdą. 
Co w takim razie może więcej komisja oprócz tego, że będziemy sobie luźno 
rozmawiać? Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski - dlatego uważam, iż 
najważniejszy dla komisji powinien być harmonogram przedstawiony przez 
wykonawcę – zgodność prac z harmonogramem bo to jest najważniejsze, a w dalszej 
kwestii, kwestia wydatkowania środków i fakturowania poszczególnych etapów 
inwestycji. Radny Mirosław Rejczak- należy wpisać do planu pracy komisji nie tylko 
harmonogram, ale i preliminarz. Radna Małgorzata Zając- czy dobrze rozumiem, iż 
na początku będziemy oczekiwać od wykonawcy omówienia stanu bieżącego jaki 
zastał gdy przejął budowę. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski- tak. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski - drugim punktem powinno być 
omówienie harmonogramu raz w miesiącu. Niezbędna jest również wizyta komisji na 
obiekcie nie rzadziej niż raz na dwa miesiące co jest trzecim punktem planu pracy. 
Radny Robert Chrobotowicz - czy nie będzie problemu ze strony kierownika budowy 



żeby wyraził zgodę na wizyty? Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – 
z informacji jakie otrzymałem od MOSiR-u wynika, iż wykonawca musi być 
poinformowany dzień lub dwa dni wcześniej o tym, że jest taka wizyta planowana. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski-w planie pracy jako punkt 4 powinno 
znaleźć się podsumowanie prac komisji raz na kwartał i wtedy omówienie fakturowania 
wydatków dokonanych przez spółkę MOSiR. Radny Marcin Majewski- uważam, że 
brakuje jednego punktu, który powinien być punktem wyjścia. Chodzi o to, aby 
rozliczyć dlaczego do tej pory Radomskie Centrum Sportu nie zostało zrealizowane. 
Powinniśmy rozpocząć od punktu dlaczego tak jest w tym momencie. Radna Marta 
Michalska – Wilk - nie oceniam słuszności propozycji radnego Marcina Majewskiego, 
ale w takim razie powinniśmy zacząć od zaproszenia prezesa firmy, która wtedy 
realizowała tą inwestycję. Jeżeli mamy się rozdrabniać i mamy iść we wniosek radnego 
Marcina Majewskiego dlaczego RCS nie został jeszcze wybudowany to jedną z takich 
osób, która powinniśmy zaprosić jest pan Prezes. Jeżeli zaczynamy od teraz 
i analizujemy sprawozdania, pilnujemy harmonogramu, jesteśmy na budowie to 
wszystko w porządku. Jeśli się cofamy do przeszłości, dlaczego RSC jeszcze nie 
został wybudowany to powinniśmy zaprosić m.in. tą osobę. Radny Robert 
Chrobotowicz - wyobrażam sobie, że komisja zaczyna wszystko od zera i teraz 
pilnujemy żeby to wszystko było z należytą starannością wykonane. Radny Piotr 
Kotwicki - mam dwie uwagi. Pierwsza uwaga dotyczy procedowania i sposobu 
przeprowadzania dyskusji ponieważ dochodzi do wymiany zdań, która powoduje 
zamieszanie i ciężko jest cokolwiek zrozumieć. Druga uwaga jest taka, że przychylam 
się do wniosku radnego Marcina Majewskiego ponieważ radni są odpowiedzialni za 
wydawanie publicznych pieniędzy. Nie można dopuścić do tego, że spuścimy kurtynę 
milczenia nad tym co się wydarzyło do tej pory i to, że płacimy za inwestycję 
wielokrotnie więcej. Mam wątpliwości czy to ta komisja powinna zajmować się tymi 
sprawami, ale nie dopuszczam możliwości żeby zapomnieć o tej sprawie - wyjaśnienia 
kwestii związanej z dotychczasowymi opóźnieniami i problemami z budowaniem RCS. 
Gdyby wniosek radnego Marcina Majewskiego nie został przegłosowany w takim razie 
należy powołać drugą komisję doraźną w sprawie wyjaśnienia tej sprawy. Radna 
Małgorzata Zając - proszę Przewodniczącego Komisji, aby odczytał dokładnie czym 
miała zajmować się ta komisja, za czym głosowali radni. Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski - nie mam w tej chwili tej uchwały. Radna Małgorzata Zając - 
najpierw powinniśmy zapoznać się z tą uchwałą i nie poszerzać zakresu działalności 
tej komisji. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski - jest kilka postępowań 
w prokuraturze i za chwilę będzie możliwość dopytania jakich. Od spraw wyjaśnienia 
co było do tej pory czynione jest również powołana w Radzie Miejskiej Komisja 
Rewizyjna, która ma uprawniania kontrolne i może takimi działaniami się zajmować. 
Komisja Rewizyjna w sprawie RCS-u obradowała bodajże trzykrotnie w ostatnim 
półroczu i wnioski z tej Komisji były przedstawiane na sesjach. My niestety nie mamy 
uprawnień co do tego żeby kontrolować , ja przynamniej nie czuję się na siłach żeby 
kontrolować dokumenty, faktury i tego typu sprawy, które miały miejsce kilkanaście 
miesięcy temu. Radny Marcin Majewski - można powołać jakiegoś biegłego. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski - oczywiście, że można i czekam na 
złożenie wniosków. Radny Marcin Robert Kaca - to jest komisja ds. budowy RCS, 
a my cofamy się i rozmywamy, w tym momencie mamy monitorować budowę. Radny 
Piotr Kotwicki - to też jest ważna kwestia dotycząca budowy. Radny Tomasz Gogacz 
- czy można uporządkować prace komisji np. stały dzień tygodnia i stałą godzinę? 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – nie, ponieważ będziemy musieli 
reagować na sytuacje, które się będą działy. Radny Piotr Kotwicki - radni spotykają 
się raz w miesiącu na sesjach Rady Miejskie i być może warto byłoby starać się 
połączyć to i spotykać się w poniedziałki przed sesja. Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – proponuję piątki przed sesją.  



Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski odczytał wniosek radnego Mirosława 
Rejczaka „Wnoszę o wpisanie oprócz harmonogramu preliminarza wydatków”. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski poinformował, że harmonogram 
zawiera również preliminarz wydatków. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski 
zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego Mirosława Rejczaka (3 Radnych za, 4 
przeciw, 1 wstrzymujący się), wniosek nie został przyjęty. 
Radna Marta Michalska – Wilk – proszę aby mój wniosek był głosowany po wniosku 
złożonym przez radnego Marcina Majewskiego ponieważ gdyby wniosek radnego 
Marcina Majewskiego nie został przyjęty to ten wniosek będzie bezprzedmiotowy.   
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski odczytał wniosek radnego Marcina 
Majewskiego. „Wnioskuję do prac planu Komisji  wpisanie punktu: wyjaśnienie 
obecnych opóźnień dotyczących budowy Radomskiego Centrum Sportu oraz 
zbadania wydatkowania wydanych środków”. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego Marcina Majewskiego (3 
Radnych za, 4 przeciw, 1 wstrzymujący się),wniosek nie został przyjęty. Radna Marta 
Michalska – Wilk wycofała złożony przez siebie wniosek.  
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski odczytał plan pracy.  
Plan pracy Komisji: 

1. Wysłuchanie sprawozdania przedstawionego przez MOSiR i wykonawcę – raz 
w miesiącu. 

2. Omówienie harmonogramu przedstawionego przez wyżej wymienionych.  
3. Wizyta na obiekcie – raz na dwa miesiące. 
4. Podsumowanie prac komisji oraz wydatkowanych środków przez MOSiR – raz 

na kwartał. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski zarządził głosowanie nad planem pracy 
Komisji. Plan pracy został przyjęty (6 Radnych za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się).  
Ad. 4. Przewodniczący Komisji powitał zaproszonych gości. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski odczytał pismo jakie skierował 
z zaproszeniem do uczestnictwa w posiedzeniach komisji do trzech klubów, które 
w przyszłości mają być użytkownikami tych obiektów. Na zaproszenie odpowiedział: 
pan Marek Wiatrak, przedstawiciel Hydrotruck natomiast przedstawiciel klubu Czarni 
Radom nie odpowiedział na pismo. Żaden z Kubów nie kontaktował się, że będą 
przedstawiciele klubów kibica. Przewodniczący dodał, że takie zaproszenie wystosuje 
po raz kolejny. Radny Piotr Kotwicki - środowiska kibicowskie powinny być 
informowane za każdym razem o posiedzeniu komisji i będę składał taki wniosek. 
Chciałbym, aby kluby kibica były informowane o posiedzeniach komisji nie za 
pośrednictwem klubu tylko za pośrednictwem Przewodniczącego komisji i chciałbym 
do tego zobligować Przewodniczącego. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski 
odczytał pismo jakie skierował do MOSiR-u w dniu 05 lutego w sprawie harmonogramu 
prac i rozstrzygnięcia przetargu na sprawowanie kompleksowego nadzoru 
inwestorskiego nad pozostałymi robotami do wykonania realizowanymi w ramach 
zadania: dokończenie obiektu obejmującego halę sportowo – widowiskową oraz 
stadionu piłkarskiego przy ul. Struga. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – podziękował za przybycie 
przedstawicielowi firmy Betonox panu Mateuszowi Słomińskiemu i zapytał, czy radni 
mogą liczyć na stałą współpracę? Pan Mateusz Słomiński– nie mogę tego obiecać 
ponieważ zależy to od Prezesa firmy. Czasem będę musiał zostać dłużej w pracy. Nie 
obiecuję ale będę się starał tutaj u Państwa być i przekażę taką informację Prezesowi.  
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski odczytał odpowiedź jaką otrzymał na 
pismo od Prezesa spółki MOSiR w sprawie harmonogramu.  
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski - proszę przedstawiciela spółki MOSiR 
Pana Roberta Pankowskiego, aby wyjaśnił, dlaczego członkowie komisji dzisiaj z tym 
harmonogramem się nie zapoznają. Pan Robert Pankowski - mam ze sobą 
harmonogram. W dniu dzisiejszym przesłaliśmy do Betonoxu uwagi jakie mamy do 



tego harmonogramu. Betonox ma jeszcze czas na odniesienie się i na pewno wniesie 
pewne uwagi do tego harmonogramu także nie wiem czy przekazywać Państwu ten 
pośredni, czy ten, który będzie końcowy. Mam nadzieję, że potrwa to około tygodnia 
„góra” i wtedy ten harmonogram przekażemy. Chodzi o to żeby w eterze nie krążyła 
wersja, która nie będzie realizowana. Radny Dariusz Wójcik -  czy inwestor przekazał 
lub przekaże pełną dokumentację i czy ma oświadczenie wykonawcy, że 
dokumentacja jest kompletna i pozwoli zrealizować inwestycję? Pan Robert 
Pankowski – protokół przekazania placu budowy zawiera wykaz dokumentacji, która 
będzie przekazywana wykonawcy. Przekazane zostały zgodnie z tym protokołem 
projekty budowlane zamiennie z roku 2017 i 2018 hali sportowo –widowiskowej, 
projekt budowlany stadionu z 2017 roku oraz dokumentacja wykonawcza stadionu. 
Jeszcze jest do odbioru dokumentacja wykonawcza hali. Pan Mateusz Słomiński – 
dzisiaj przyszedł mail w tej sprawie. Pan Robert Pankowski – tak rozmawialiśmy 
roboczo z Panem Zalewskim, że od piątku jest to do odebrania, także jest to kwestia 
techniczna żeby zabrać od nas tą dokumentację. Było pytanie o oświadczenie - to 
takiego oświadczenia nie mamy. Pan Mateusz Słomiński – takiego oświadczenie nie 
ma z tego względu, że analizujemy tą dokumentację, czy ona jest w pełni przekazana. 
Radny Dariusz Wójcik – już Panu powiem, że nie jest i Pan pewnie już dobrze o tym 
wie i dlatego nie ma tego protokołu i pewnie długo go nie będzie. Radny poprosił, aby 
na kolejną komisję został przedstawiony protokół przekazania dokumentacji podpisany 
przez MOSiR jaki firmę i oświadczenie woli, że ta dokumentacja w pełni jest kompletna 
i to umożliwi realizację inwestycji bez zakłóceń bo to jest kluczowe pytanie do 
dodatkowych kosztów funkcjonowania później, czy realizacji tego obiektu. Pan 
Mateusz Słomiński – na razie przeprowadzana jest inwentaryzacja. Radny Piotr 
Kotwicki – ile czasu potrzebujecie Państwo na przeprowadzenie tej inwentaryzacji. 
Radny Dariusz Wójcik – przecież macie zrobioną inwentaryzację 3D. Pan Mateusz 
Słomiński– to nie chodzi o to. Jest inwentaryzacja zrobiona w formie 3D, a teraz 
trzeba zobaczyć czy te elementy są nadal sprawne. Mimo tego, że np. elementy 
instalacji wentylacyjnej były zabezpieczone to pod wpływem warunków 
atmosferycznych one straciły i one są nadal nie zabezpieczone. Teraz nasi instalatorzy 
(nie jest to jedna firma podwykonawcza tylko szereg firm) sprawdzają czy np. w 
kanałach nie zalegają jakieś martwe zwierzęta. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski– rozumiem, że Betonox wszedł na budowę podpisując protokół przejęcia 
placu. Pan Mateusz Słomiński– tak, protokół przejęcia placu budowy został 
podpisany natomiast o dokumentacji nie ma jeszcze takiego protokołu. Pan Robert 
Pankowski – protokół z 20 stycznia zawiera niezbędne elementy tj. w takim protokole 
znajdują się np. stan liczników, te wszystkie inne sprawy dotyczące realizacji zadania 
plus informacje, iż dokumentacja (projekty budowlane hali sportowo – widowiskowej, 
projekty budowlane stadionu piłkarskiego oraz dokumentacja dróg wokół RCS) 
zostanie przekazana w terminie do 30 stycznia w związku z czym została przekazana. 
Wspomniałem o tym, że jeszcze jest do przekazania projekt wykonawczy hali sportowo 
– widowiskowej. Radny Dariusz Wójcik – czy posiadacie ten projekt? Pan Robert 
Pankowski – oczywiście, że posiadamy projekt wykonawczy hali. Radny Dariusz 
Wójcik – czy, to co jest faktycznie zbudowane, potwierdzone jest w tej dokumentacji? 
Pan Robert Pankowski – ja takiego stanowiska nie zabiorę, nie powiem ponieważ nie 
jestem budowlańcem. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – do 30 stycznia 
przekazaliście projekty budowlane, aktualnie Betonox oczekuje na projekty 
wykonawcze. Pan Robert Pankowski – nie precyzowaliśmy tego, że oczekuje, to jest 
to co przekazujemy.  
Radny Piotr Kotwicki zwrócił się do przedstawiciela firmy Betonox – jakie dokumenty 
są potrzebne teraz wykonawcy, jakie jeszcze nie zostały dostarczone, coś co tak 
naprawdę pozwoliłoby Państwu rozpocząć pracę na terenie budowy. Pan Mateusz 
Słomiński – projekt budowlany został już przekazany. Teraz na pewno jakieś 
uzupełnienia, detale, jakieś szkice rysunkowe do projektów budowlanych i detale do 



projektu wykonawczego. Radny Piotr Kotwicki – wspomniał Pan o elementach 
związanych z elementami instalacji wszelakiej, które nie zostały zabezpieczone i które 
nie spełniają dzisiaj wymagań pozwalających na zainstalowanie ich. Pan Mateusz 
Słomiński – nie powiedziałem tego dosłownie, że nie spełniają wymagań tylko, że są 
weryfikowane czy one się nadają, czy nie uległy dalszej degradacji i są teraz przez nas 
odpowiednio zabezpieczane.  Radny Piotr Kotwicki – w poprzedniej Pana 
wypowiedzi nie było to jasno sprecyzowane i zrozumiałem to trochę inaczej.  
Radny Marcin Majewski – rozumiem, że firma Betonox ma jakiś określony czas na 
przedłożenie takiego harmonogramu, a Pan wspomniał Panie Kierowniku, że to 
MOSiR przygotowuje harmonogram. Pan Robert Pankowski – zgodnie z umową 
wykonawca ma 14 dni na przygotowanie harmonogram, kosztorysu szczegółowego 
następnie MOSiR ma prawo wnieść uwagi, zastrzeżenia a następnie wykonawca ma 
prawo poprawić lub dalej zgodzić się bądź nie zgodzić. Radny Marcin Majewski – czy 
jest jakaś data graniczna kiedy musi być ten harmonogram zatwierdzony przez obie 
strony? Pan Robert Pankowski – nie mamy takiej daty zatwierdzonej w umowie, 
aczkolwiek uważam, że to się odbędzie bardzo szybko. Harmonogram nie jest trudną 
rzeczą do sprawdzenia, trudniejszy jest kosztorys szczegółowy, który zawiera kilka 
tysięcy pozycji. Samo zatwierdzenie harmonogramu można zrobić w ciągu jednego 
dnia, a te dokumenty są ze sobą powiązane i sprawdzenie kosztorysu jest rzeczą 
wymagającą czasu. Radny Marcin Majewski – czy dobrze rozumiem, że 
w najbliższych dniach będzie zatwierdzony harmonogram? Pan Robert Pankowski – 
my nie chcemy wpływać na harmonogram wykonawcy bo to on reguluje co na budowie 
będzie się odbywało. To nie chodzi o to żeby wykonawcy utrudnić, tylko naszym 
obowiązkiem było sprawdzenie harmonogramu. Radny Marcin Majewski – ja bym 
mimo wszystko wnioskował, że jeżeli są jakieś dokumentacje i Państwo jako inwestor 
przedstawiliście swoje sugestie - żeby to jednak przekazać. Pan Robert Pankowski 
– ja mam ten harmonogram. Radny Dariusz Wójcik – jeżeli nie jest zatwierdzony to 
nie. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski– kończąc sprawy harmonogramu to 14 
dni to jest wystarczający czas kiedy Brtonox na to odpowie w związku z czym miedzy 
25 a 28 luty odbędzie się kolejne posiedzenie komisji na którym MOSiR przedstawi 
załączony harmonogram tak żebyśmy przed sesją zwyczajną 02 marca z takim 
harmonogramem mogli się zapoznać. 
Radny Piotr Kotwicki zwrócił się do przedstawiciela wykonawcy – jak wyglądało 
przejęcie placu budowy? Jak ma się przejęcie placu budowy do kwestii związanej 
z inwentaryzacją 3D. Czy przejmując plac budowy przejmujecie wszystkie elementy, 
które wynikały z tej inwentaryzacji? Czy to jest proces, który trwa i Wy jakby 
weryfikujecie? Pan Mateusz Słomiński– to jest proces złożony. Samo przejęcie placu 
budowy to jest zapoznanie się z granicami działki. Mnie osobiście na tym przejęciu 
placu nie było, ale mniej więcej wygląda to tak, że przychodzi przedstawiciel inwestora, 
który oprowadza i pokazuje granice działki. To nie jest szczegółowe spotkanie 
i omawianie. Dopiero pod wpływem pracy wychodzą pewne elementy pomiędzy 
inwestorem, a generalnym wykonawcą, które musimy wykonać. Radny Piotr Kotwicki 
-  kiedy wykonawca może przedstawić relację między tym stanem, który wynikał 
z inwentaryzacji 3D, a stanem faktycznym. Pan Mateusz Słomiński– raczej takiego 
porównania nie będziemy wykonywać. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski– czy MOSiR posiada pozwolenia na 
budowę dróg, które do tej pory posiadało MZDiK czyli tego układu drogowego. Pan 
Robert Pankowski – bez tego nie moglibyśmy puścić postępowania przetargowego. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski– czyli rozumiem, że MOSiR jest 
w posiadaniu takich pozwoleń. Pan Robert Pankowski – tak. 
Radny Marcin Majewski – mam pytanie odnośnie placu budowy i jego przejęcia. Czy 
Państwo w tym momencie badacie najważniejsze konstrukcyjne elementy? Pan 
Mateusz Słomiński– tak. Radny Marcin Majewski – czy one są jakoś zagrożone, czy 



trzeba je wyburzyć? Pan Mateusz Słomiński– na razie nie chciałbym się wypowiadać. 
Są prowadzone w tym celu prace. Radny Marcin Majewski – kiedy możemy takie 
informacje uzyskać? Pan Mateusz Słomiński– to jest złożony element. To robią nasi 
podwykonawcy i staramy się żeby oni jak najszybciej przedstawili jakiś formalny 
wniosek bo to sztab ludzi pracuje i nad tym będą pracowały osoby, które posiadają 
odpowiednie uprawnienia. Radny Marcin Majewski – czyli w tym momencie 
analizujecie stan jaki zastaliście. Pan Mateusz Słomiński– tak. 
Radny Piotr Kotwicki – jakich elementów konstrukcyjnych dotyczą Wasze badania. 
Pan Mateusz Słomiński– nasze badania dotyczą wszystkich elementów 
konstrukcyjnych. 
Radny Tomasz Gogacz – za jakie pieniądze zatrudniamy inspektorów nadzoru na tą 
budową? Jakie ma doświadczenie firma? Czy firma wykonywała tego typu obiekty 
w Polsce o takiej kubaturze, o takiej wielkości? Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski– kwestia nadzoru to jest kwestia przetargu. 5 ofert wpłynęło do MOSiR-u 
najtańsza to 500 000,00 zł, a najdroższa 1 5000 000,00 zł i to są informacje, które były 
w przekazach medialnych więc one nie są tajne. MOSiR ma zabezpieczoną kwotę 
802 000,00 zł. Do tej pory nadzór firmy Suez, na którą jest złożone doniesienie do 
prokuratury wynosił 400 000,00 zł więc nadzór nad poprzednim wykonawca kosztował 
400 000,00 zł. Dzisiaj MOSiR ma zabezpieczone dwa razy tyle. Co do wyboru firmy to 
nie chciałbym też oceniać firmy. Ta firma została wybrana w drodze przetargowej i tego 
nie cofniemy. To nie jest pytanie do przedstawiciela wykonawcy bo Pan Słomiński jest 
tylko kierownikiem robót. Pan Mateusz Słomiński– stadionu nie wykonywaliśmy. 
Nasza firma wykonywała roboty żelbetowe na Sky Tower we Wrocławiu, Galerię 
Bytom, Galerię Katowice, Złote Tarasy więc posiadamy ogromne doświadczenie w tym 
zakresie.  
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski– co ile będzie dokonywane rozliczenie 
z firmą Betonox? Co ile będą fakturowane prace? Pan Robert Pankowski – chciałbym 
sprostować tą uwagę co do inspektorów nadzoru. Z tego co pamiętam to inspektorzy 
nadzoru to była kwota ponad 700 000,00zł. Fakturowanie jest każdego zadania 
osobno czyli trzy zadania: hala, stadion i układ drogowy. Fakturowanie jest 
miesięczne. W przypadku poprzedniego wykonawcy mieliśmy fakturowanie kwartalne. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski– czyli tak jak mieliśmy ostatnio 
wyburzanie budynku sądu to, to nie jest oddzielne działanie? Pan Robert Pankowski 
– nie, to jest działanie w ramach układu drogowego to co zostało przeniesione z 
MZDiK. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy będą to potwierdzenia 
zapłaty wykonawcą, czy to będzie na zasadzie oświadczeń złożonych przez 
wykonawcę, czy to będą potwierdzenia zapłaty podwykonawcą? Pan Robert 
Pankowski – to będą oświadczenia, a w przypadku faktur ostatnich to będą 
dokumenty płatnicze. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski– czyli bazujemy 
na oświadczeniach? Pan Robert Pankowski – bazujemy na oświadczeniach. W tym 
momencie akceptujemy dla Betonxu istotne warunki umów taki wzór dla 
podwykonawców i tam mamy oświadczenia, które są składane dla zamawiającego. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski– rozumiem, że MOSiR ma uwagi co do 
harmonogramu lub kosztorysu. Czy może zdarzyć się tak, że na etapie ustalania 
harmonogramu okaże się, że te środki zaczną nam się rozjeżdżać i ta kwota 
przeznaczona na budowę hali nam wzrośnie i zacznie nam brakować? Czy są to 
elementy, których w jakiś sposób MOSiR się obawia, że tych środków w połowie roku 
może zabraknąć ponieważ lwią część pochłonie budowa hali i układu drogowego? Czy 
harmonogram na dziś jest zgodny z preliminarzem, zakładanymi wydatkami na 
budowę hali i stadionu? Pan Robert Pankowski – ja takiego niebezpieczeństwa nie 
widzę żeby się to rozjechało ponieważ każde zadanie jest odrębnie wycenione 
w ofercie w związku z tym nie może być takich sytuacji. Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski– i tu harmonogram i kosztorys nie różnią się od tego co MOSiR 
zakładał? Pan Robert Pankowski – tak. Nie mogą się różnić bo to jest warunek, że 



kwota w ofercie musi odpowiada kwocie z kosztorysu. Teraz jest sprawdzanie 
ewentualnie pozycji. Może być przeskakiwanie pomiędzy pozycjami. Podział na każde 
z tych zadań jest odrębnie wyceniony. Nie widzę takiego zagrożenia. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – wielokrotnie w opinii publicznej pojawiało się, że MOSiR 
ma możliwość zapłaty za ten przetarg szybciej niż to 12 miesięcy. Czy 
w harmonogramie bądź na ustaleniach obecnie z wykonawcą możemy dziś mówić 
o zadaniu nr 1 czyli budowa hali, że zostanie ona zakończona wcześniej. Pan Robert 
Pankowski – chciałbym się nie wypowiadać szczegółowo na temat harmonogramu 
zanim on powstanie. Umowa jest podpisana do 16 stycznia więc harmonogramy są 
ustalone zgodnie z tym terminem zakończenia. Wykonawca może przyspieszyć prace. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czyli mówienie teraz, ze hala będzie 
oddana 1 lipca, 1 sierpnia jest za wcześnie i możemy o tym mówić za 3 tygodnie. Pan 
Robert Pankowski – ja się na temat oddania obiektu nigdy nie wypowiadałem i teraz 
również się nie wypowiem. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy 
elementy za składowanie, których MOSiR płaci kilkanaście, czy kilkadziesiąt tysięcy 
miesięcznie firmie zewnętrznej zostały już przewiezione na teren Struga 63. Pan 
Robert Pankowski – nie, tzn. mam takie nieoficjalne ustalenia, że one powinny 
w miesiącu lutym, ale to jest kwestia Betonoxu i kwestia podwykonawcy Betonoxu 
kiedy te materiały zostaną przewiezione. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – czyli kto zapłaci za luty za składowanie?  Pan Robert Pankowski – nie 
chcę się jednoznacznie wypowiadać ponieważ musiałbym to przeanalizować. Nie 
wypowiem się kto zapłaci za luty. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski– czy 
Betonox przedstawił listę podwykonawców, z którymi będzie pracował. Pan Robert 
Pankowski – na dzień dzisiejszy jeszcze nie. Znając procedurę to nie będzie takiej 
sytuacji, że Betonox przedstawi listy bo proces budowlany jest taki, że tych 
wykonawców będą pozyskiwali w trakcie procesu. Pan Mateusz Słomiński – na 
bieżąco będą zgłaszani. Jak tylko będą się pojawiali to na pewno zostaną zgłoszeni. 
Radny Marcin Majewski – czy w przetargu nie byli zgłaszani jacyś główni 
podwykonawcy? Pan Robert Pankowski – nie, w przetargu jest określony zakres 
robót, który będzie powierzany. Nie podaje się podwykonawcy. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – Panie Mateuszu, czy znany jest Panu zapis dotyczący 
możliwego wykonania prac do zakresu 70%. Pan Mateusz Słomiński – byłem na 
Radzie u Państwa i słyszałem to 70%. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski 
– czy w Pana mniemaniu Betonox może wykorzystać ten przepis w związku z tym, że 
niektóre prace, czy elementy nie zostały do tej pory ujęte w przetargu, czy raczej 
idziemy w budowę dodatkowych rzeczy. Pan Mateusz Słomiński – nie chcę się 
wypowiadać na ten temat bo to jest za wcześnie żeby mówić o czymś takim. Pan 
Robert Pankowski – w obiegu publicznym jest jakieś niedomówienie odnośnie tego 
zapisu 70%. 70% to jest dawny art. 67 ustawy Prawo zamówień publicznych tzw. 
dawne roboty uzupełniające. To czy te środki będą ewentualnie wydatkowane będzie 
zależało tylko i wyłącznie od Państwa. bo to Państwo zdecydujecie czy na Radomiaku 
będzie budowana jeszcze trzecia i czwarta trybuna. To jest zapis, który umożliwia 
rozszerzenie zadania o to co jest objęte pierwotną dokumentacją projektową. Taki 
zapis stosowaliśmy wielokrotnie i stosowany jest w tym momencie w przetargu na 
oświetlenie. Taki zapis był stosowany w przetargu na budowę stadionu lekkoatletyczno 
– piłkarskiego co nam umożliwiło bez ponownego postępowania przetargowego 
podpisanie umowy na wykonanie np. drugiej trybuny. Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – czy zawsze było to 70%? Pan Robert Pankowski – nie. 
Mieliśmy w przypadku Narutowicza. W pierwszym przetargu też ten zapis był – 
w przetargu, który zakończył się podpisaniem umowy 24 marca 2016 roku tam był 
zapis 50%. Teraz znajdujemy się w zupełnie innej sytuacji. Jak wtedy była obliczona 
procentowa wartość zadania to wtedy mówiliśmy o tym, że budowana jest hala 
i stadion i dopuszczaliśmy 50% ze względu na to, żeby wybudować pierwszą i drugą 
trybunę. Teraz pozostał nam mniejszy zakres do wykonania przy hali i stadionie bo 



jakieś środki zostały wydatkowane w związku z tym być może ograniczenie do 50% 
nie pozwalałoby dokończyć dwóch trybun – nie wiem. Ten przepis został zastosowany 
tylko po to, aby ewentualnie rozszerzyć o te rzeczy objęte pierwotną dokumentacją 
przetargową i tu głównie chodzi o stadion.  Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – nie wiem czy dobrze zrozumiałem. Czy próbuje nam Pan powiedzieć, że 
z 70% MOSiR skorzysta jeżeli chodzi o dodatkowe wydatki? To 70% nie obejmie tych 
zadań, które są wymienione w przetargu. Pan Robert Pankowski – należy odróżnić 
zamówienie dodatkowe od zamówienia uzupełniającego, to są całkowicie dwie 
odrębne rzeczy. To wynika z ustawy Prawo zamówień publicznych.  
Radny Marcin Majewski – co w przypadku kiedy okaże się, że jakieś elementy 
konstrukcyjne są wadliwe, tego czego nie wiedzieliście w momencie ogłaszania 
przetargu, podpisywania umowy? Czy wtedy nie będzie wykorzystane to 70% jeżeli 
wykonawca przedłoży dokumentację, że trzeba np. rozebrać pół trybuny i trzeba zrobić 
coś nowego? Pan Robert Pankowski –  nie z tego paragrafu. To tylko z tego co 
pamiętam § 16 umowy określający o tym, że jakiś określony zakres robót nie znalazł 
się w przedmiarach wtedy będzie można skorzystać z tego paragrafu, a nie z 70%. To 
70% to jest – w przypadku kiedy dobudowujemy coś ekstra to wtedy Państwo możecie 
podjąć decyzję o tym, że korzystamy z tego zapisu. W żadnym innym przypadku.    
Radny Dariusz Wójcik – czy MOSiR posiada certyfikaty bezpieczeństwa dla 
elementów konstrukcyjnych złożonych w magazynach? Pan Robert Pankowski – to 
są tak szczegółowe pytania, proszę mnie zwolnić z odpowiedzi. Certyfikaty posiadają, 
ale czy wszystkie certyfikaty, czy bezpieczeństwa. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – czy te certyfikaty są aktualne i czy te elementy są gotowe do użycia?  
Radny Dariusz Wójcik – powiedział, że głośno się mówi w środowisku firm, które 
zajmują się wentylacją i klimatyzacją, że na rynku są zapytania dotyczące 
zdemontowania tego i budowania tej wentylacji, klimatyzacji od nowa. Być może ktoś 
robi to na zasadzie badania rynku. Wtedy kiedy wykonawca stwierdzi, że to się nie 
nadaje do użytku to z jakich środków ewentualnie MOSiR pokryłby te pieniądze? 
Rozumiem, że musiałby się zgłosić do Prezydenta, Prezydent do Rady Miejskiej 
i trzeba by było dokapitalizować czyli dołożyć pieniędzy na to zadanie. Czy badaliście 
już Państwo elementy trybun? Jak wiemy są one łączone na takie sworznie, które nie 
zostały zabezpieczone i w tej chwili są bardzo podrdzewiałe. Czy macie Państwo już 
odbiór jakiegoś inspektora nadzoru czy specjalisty, który podpisze się, że to nie 
zagraża życiu i zdrowiu osób, które będą korzystały z tych trybun? Pan Mateusz 
Słomiński – jeszcze inspektorzy nadzoru nie zostali wybrani. Na razie zajęliśmy się 
obiektem hali. Jeszcze tam nie dotarliśmy. Na razie na stadionie to sprzątamy 
wszystkie zlegające śmieci.  Radny Dariusz Wójcik – na sesji Rady Miejskiej, na 
której rozmawialiśmy o tym i mówiliśmy o tym, że na stadionie jest bałagan, że to jest 
nie zabezpieczone, ktoś w imieniu Prezesa mówił, że wszystkie elementy hali 
i stadionu są zabezpieczone tak żeby nie uległy degradacji. W tej chwili już wiemy, że 
wentylacja nie została zabezpieczona bo tam były lisy i inne stworzenia żyjące. Teraz 
żyjące zostały wypędzone, ale nie wiadomo co z tymi, które zalegają tam, a są już 
martwe. Jak w tej chwili możemy sprawdzić to czy tam jest czysto? Jedynym 
rozwiązaniem to jest rozebranie tego albo wpuszczenie jakiejś kamery termowizyjnej, 
którą sprawdzimy tą wentylację czy klimatyzację. Czy koszty za takie zadania są po 
stronie Betonox-u? Pan Mateusz Słomiński – tak. Pan Robert Pankowski – pytanie 
skąd MOSiR będzie miał ewentualne środki jest pytaniem do moich przełożonych.  
Rany Marcin Robert Kaca zwrócił się do przedstawiciela MOSiR-u – czy ze 
wstępnego harmonogramu może nam Pan wyjawić kiedy są planowane roboty na 
stadionie, w którym miesiącu? Pan Robert Pankowski – od lutego do praktycznie 
miesiąca ostatniego czyli do stycznia. Rany Marcin Robert Kaca – z tego co się 
orientuję to tam się nic nie dzieje. Pan Robert Pankowski – harmonogram jest 
zatwierdzony, a właściwie w lutym to jest większość robót przygotowawczych na 
obiekcie stadionu. Harmonogram jest głównie skupiony na miesiącach letnich. Radny 



Marcin Robert Kaca – czyli w harmonogramie nie jest określone kiedy ekipy 
budowlane wchodzą konkretnie na stadion? Pan Robert Pankowski – roboty są 
uwzględnione, jakie są prace w tym momencie z podziałem na określone działy itd. 
Radny Tomasz Gogacz – czy generalnie jest możliwe, że płaci się za prace bez 
podpisu w księdze budowy kiedy tej pracy nie zatwierdził inspektor nadzoru? Czy jest 
możliwe zapłacenie za coś co nie zostało wykonane? Czy przepisy i ta umowa na to 
pozwala? Pan Robert Pankowski – w ogóle przepisy na to nie pozwalają. Inspektor 
nadzoru potwierdza swoim podpisem, iż pewien zakres prac został wykonany w tym 
momencie. Do niego należy weryfikacja czy dany zakres prac został wykonany.  
Radny Dariusz Wójcik – proszę o potwierdzenie. Wy wejdziecie na prace na obiekt 
dopiero jak dokonacie inwentaryzacji i będziecie dogadani z MOSiR- em, że te prace 
są do zrealizowania na obiekcie, że to trzeba poprawić lub nie trzeba i w momencie 
kiedy napiszecie oświadczenie, że otrzymaliście pełną dokumentację na obiekt 
dopiero od tego czasy będzie Wam się liczył termin realizacji – tak? Pan Mateusz 
Słomiński – nie. Radny Dariusz Wójcik – co w sytuacji jeżeli MOSiR Wam nie 
przekaże kompletnej dokumentacji, której nie posiada. Nie posiada ponieważ ta 
dokumentacja jest własnością architekta, któremu nie zapłacono za pracę i on tą 
dokumentację posiada u siebie i nie przekazał jej nikomu (nie zapłaciła mu firma, która 
odpowiadała za budowę). Wejście przez Was na budowę bez dokumentacji rodzi 
szereg komplikacji dla miasta i mieszkańców. Tam jest dużo nieprawidłowości, 
o których Państwo już wiedzą ale nie chcą teraz mówić, ale myślę, że firma budowlana 
jest od tego żeby zarabiać pieniądze, a nie od tego żeby być miłosiernym dla 
wykonawcy, który nie ma pojęcia na co się rzucił, czy za co się zabrał. Czy Panowie 
rozpoczną pracę na obiekcie bez tego oświadczenia, czy też bez kompletu 
dokumentacji? Pan Mateusz Słomiński– nie możemy, do póki nie będzie kompletu 
dokumentacji i nie zweryfikujemy czy ona jest prawidłowa nie rozpoczniemy. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy możemy określić jakich 
dokumentów brakuje dziś żeby Betonox mógł rozpocząć prace budowlane. Pan 
Mateusz Słomiński– nie mam jeszcze takich informacji. Pan Robert Pankowski – 
nie potrafię się wypowiedzieć w tym temacie czy Przewodniczący ma rację, czy nie, 
ale samo złożenie oferty w tym wizja lokalna na terenie budowy, ale złożenie oferty 
gdzie mamy możliwość zapoznać się z dokumentacją i nie wnosi do niej zastrzeżeń 
(to było przedmiotem sporu przy wielu inwestycjach w kraju) i samo złożenie oferty… 
Radny Dariusz Wójcik – nie było dokumentacji wykonawczej w żadnym zamówieniu.   
Radny Piotr Kotwicki – chciałbym złożyć wniosek formalny ponieważ nikt z nas nie 
jest budowlańcem będę wnioskował, aby do celów komisji zatrudnić kancelarię prawną 
oraz inspektora nadzoru. Radna Marta Michalska – Wilk – kto ma za to zapłacić? 
Radny Piotr Kotwicki – z budżetu Rady Miejskiej. Radna Małgorzata Zając – jeszcze 
raz chciałam przypomnieć do jakich celów zostaliśmy zwołani. Uważam, że dzisiejsze 
spotkanie jest za wcześnie skoro nie mamy harmonogramu, dokumentacja jest nie 
odebrana, a od tego mieliśmy zacząć i to miał być nasz punkt początkowy. Chciałabym 
żeby Pan Przewodniczący ustalił termin kiedy możemy się spotkać i kiedy możliwe jest 
całkowite przejęcie i rozpoczęcie prac w tych trzech zadaniach. Radna Marta 
Michalska – Wilk – odnośnie wniosku radnego Piotra Kiwickiego bo przyjęliśmy plan 
pracy. W którym punkcie mielibyśmy korzystać z zewnętrznej kancelarii prawnej. 
Radny Piotr Kotwicki – myślę, że w każdym punkcie powinniśmy korzystać - z głosem 
doradczym. Radny Dariusz Wójcik – ponieważ nie ma wśród nas specjalisty 
budowlańca z uprawnieniami (ponieważ nie mamy zaufania do MOSiR-u, dlatego 
komisja została powołana bo inwestycja kuleje, chcemy chronić pieniądze podatnika) 
po to inspektor nadzoru jest nam potrzebny żeby mógł w naszym imieniu przygotować 
nam pytania, na które zostaną udzielone odpowiedzi zarówno ze strony MOSiR-u jak 
i wykonawcy. Chciałbym żeby ta osoba mogła odnieść się od razu do stwierdzenia 
kierownika czy chociażby mojego. Nie chodzi o to żeby ta inwestycja została jak 
najtaniej skończona tylko chodzi o to żeby ukryć przed mieszkańcami jak i radnymi, że 



ta inwestycja została źle prowadzona, a ile to będzie kosztowało to nie ma już żadnego 
znaczenia. Rany Marcin Robert Kaca – czy tego inspektora to weźmiemy z wolnej 
ręki, czy przez ogłoszenie? Radny Dariusz Wójcik – możemy ogłosić przetarg, 
możemy wysłać zapytanie do kilku firm. Przewodnicząca Rady Miejskiej kieruje pismo 
do Biura Zamówień Publicznych i Biuro decyduje o sposobie zamówienia. Rany 
Marcin Robert Kaca – czyli na komisji zakładamy z góry, że nie ufamy inspektorowi 
nadzoru zatrudnionemu przez MOSiR. To jest takie błędne myślenie. Przecież 
możemy zaprosić inspektora nadzoru na komisję i odpowie nam na wszystkie pytania. 
Radny Dariusz Wójcik – czy zna Pan taką zasadę, że nie gryzie się reki, która karmi? 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – po pierwsze nie mamy komu ufać 
ponieważ inspektor nadzoru nie został jeszcze wybrany więc nie mówmy, że komuś 
nie ufamy bo dziś tego nadzoru nie ma. Jeżeli radny Piotr Kotwicki taki wniosek złoży 
możemy go poddać pod głosowanie bo taki inspektor jest nam potrzebny od momentu 
kiedy prace się rozpoczną.  
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy Pan Mateusz może nam określić, 
czy jakieś prace poza porządkowymi i sprawdzającymi są prowadzone w hali? Pan 
Mateusz Słomiński – zabezpieczenie BHP, część prefabrykatów zostaje 
wyczyszczonych i część elementów monolitycznych wylewanych na mokro została 
oczyszczona. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy to co dziś się dzieje 
tam przy Struga 63 poza wyburzaniem sądu jest zgodne z Waszymi założeniami czy 
harmonogramem. Pan Mateusz Słomiński – na razie mieliśmy założone, że pod 
koniec lutego wyburzymy sąd i te dwa budynki garaży od strony ul. 11-go Listopada 
i to uczyniliśmy. Sąd został już wyburzony teraz wywozimy gruz i w porozumieniu 
z MZDiK będziemy wyburzać te dwa garaże. W czasie nie prowadzenia prac 
budowlanych sprawdzamy dokumentację i prowadzimy tzw. kosmetykę. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – jakie dokumenty są potrzebne żeby 
firma Betonox rozpoczęła budowę. Pan Robert Pankowski – ja uważam, że Betonx 
ma wszystkie niezbędne dokumenty do prowadzenia prac budowlanych. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – przedstawiciel MOSiR-u uważa, że 
Betonox posiada wszystkie dokumenty, czy przedstawiciel Betonoxu się z tym 
zgadza?  Pan Robert Pankowski – Betonox na razie takich przypadków nie wnosił. 
Jeżeli przekazujemy dokumentację to przekazujemy kilkadziesiąt tysięcy stron. Projekt 
budowlany był przekazywany sukcesywnie, projekt wykonawczy hali oczekuje na 
wykonawcę i jest do zabrania. Pierwsze pozwolenie na budowę hali sportowo-
widowiskowej i projekt mamy z 2012 roku następnie mamy zamienny projekt w 2015 
roku, w 2017 roku mamy trzeci projekt i czwarty w 2018r. Pan Mateusz Słomiński – 
nie chcę się wypowiadać ponieważ nie mam jeszcze takich informacji czy 
dokumentacja jest kompletna. Tak jak Pan Robert Pankowski wspomniał to są tysiące 
stron. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy do końca lutego będzie 
posiadał Pan taką wiedzę? Pan Mateusz Słomiński – tak. Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – w związku z tym, że sesja odbędzie się 02 marca zapraszam 
Państwa na posiedzenie komisji w dniu 28 lutego, wtedy już będą znane wszelkie 
informacje dotyczące przekazywanych dokumentów. Radny Marcin Majewski – kiedy 
planujecie Państwo wyłonienie inspektora nadzoru i podpisanie umowy? Pan Robert 
Pankowski – zamierzamy jak najszybciej. Niestety pojawiła się konieczność rażąco 
niskiej ceny w związku z tym jest tryb zwrócenia się do oferenta o wyjaśnienia i nie 
można tego przyspieszyć. Na temat terminów się nie wypowiem podpiszemy 
najszybciej jak to będzie możliwe. Radny Marcin Majewski – rozumiem, że żadne 
płatności wobec inspektora nie zostaną zapłacone? Jeżeli nie zostanie wyłoniony do 
końca lutego to nie zapłacicie Państwo? Pan Robert Pankowski – jest w tym 
momencie Pan Jacek Chrześniak, który pełni rolę inspektora nadzoru i mam nadzieję, 
że do końca lutego będzie ta sytuacja rozwiązana. Radny Mirosław Rejczak – 
popieram wniosek radnego Piotra Konwickiego ponieważ stanęliśmy w obliczu takim, 
że obiekty te miały być wybudowane w ciągu dwóch lat, a teraz okazuje się, że termin 



zakończenia inwestycji przypada na początek 2021 roku. Radny Dariusz Wójcik - 
chcemy wspólnie tą halę skończyć, nam zależy żeby ten obiekt został dokończony, 
jako mieszkańcy Radomia i radni chcemy dokończyć ten obiekt jak najtaniej, a firma 
chce za ten obiekt wziąć jak najdrożej co jest naturalne, że po to budujecie żeby 
zarabiać. To nie jest Wasza wina, że ten obiekt został w takim stanie zrealizowany 
w jakim został. Wy wygraliście przetarg i chcecie go dokończyć ale oczywiście chcecie 
na nim zarobić.  Radna Marta Michalska –Wilk – dlaczego nie możemy korzystać 
z osoby, która będzie wybrana w drodze przetargu przez MOSiR? To jest wydawanie 
przez Radę bezsensu pieniędzy. Radny Dariusz Wójcik powiedział, że nie gryzie się 
ręki, która karmi. To samo można powiedzieć o osobie, która będzie wybrana przez 
Radę bo to my jej będziemy płacić. Radny Robert Chrobotowicz – jak to będzie 
technicznie wyglądało?   
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski odczytał wniosek złożony przez 
radnego Marcina Majewskiego i Piotra Konwickiego. „Wnoszę o każdorazowe 
informowanie radomskich środowisk kibicowskich zrzeszonych w organizacjach 
o posiedzeniach komisji i ich agendzie” Radni przyjęli wniosek (7 radnych za, 0 
przeciw, 0 wstrzymujących się). Wniosek dołączono do materiałów z komisji.  
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski odczytał wniosek złożony przez 
radnego Marcina Majewskiego i Piotra Konwickiego.„ Wnoszę o zatrudnienie 
inspektora nadzoru, który stanowił będzie merytoryczną pomoc w pracach komisji”. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – ponieważ inspektor nie został 
wybrany do tej pory więc dajmy szanse MOSiR-owi zobaczyć jaki to będzie inspektor. 
Na kolejnym posiedzeniu być może taki inspektor będzie znany. Miejmy nadzieję, że 
będzie z nami współpracował. Jeżeli taki inspektor tak jak tutaj pojawiły się głosy 
miałby stanowić wsparcie (co jest nam oczywiście potrzebne) to ja zwrócę się do 
Przewodniczącej Rady Miejskiej i Pani mecenas w jaki sposób byłby wybrany bo 
rozumiem, że  zapytanie ofertowe by wystarczyło. Radny Dariusz Wójcik – decyduje 
o tym Biuro Zamówień Publicznych, a nie Przewodnicząca Rady Miejskiej ani Rada. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski– jaki byłby zakres obowiązków, tryb 
pracy? Czy byłoby to tylko podczas posiedzeń? Czy ten inspektor rzeczywiście miałby 
współpracować z MOSiR-em i badać te dokumenty? Nie sądzę żeby MOSiR 
inspektora, który jest spoza przetargu dopuścił do wszystkich dokumentów. Czy radny 
Piotr Kotwicki i radny Marcin Majewski wyrażają zgodę żeby ten wniosek poddać pod 
głosowanie w momencie kiedy będzie wybrany inspektor nadzoru budowlanego 
w drodze przetargu przez MOSiR? Radny Piotr Kotwicki -  chciałbym odpowiedzieć 
na pytanie radnej Marty Michalskiej – Wilk dlaczego ma być zatrudniony drugi 
inspektor skoro będzie zatrudniony inspektor przez miasto. Ustawodawca powołał 
takie ciała jak Prezydent i Rada Miejska do kontroli pracy Prezydenta dlatego uważam, 
że Rada Miejska jako niezależne ciało od Prezydenta powinna mieć możliwość 
kontrolowania prac Prezydenta. Dzisiaj z takim stanem wiedzy jaki mają radni 
zrzeszeni w tej komisji obawiam się, że takiej kontroli nie jesteśmy wstanie zapewnić. 
Radny Marcin Majewski – patrząc historycznie co się działo na obiekcie do tej pory 
i zawiadomienia jakie poszły z MOSiR-u też Państwo wybierając takiego inspektora 
też mieliście do niego zarzuty. Radny Piotr Kotwicki – ja dosyć jasno sprecyzowałem 
we wniosku, że ma stanowić głos doradczy w pracach komisji, a nie zapoznawać się 
z dokumentacją. Już dzisiaj na komisji wychodzą kwestie związane  z brakami na 
temat procedur dlatego uważam, że osoba kompetentna, która ma doświadczenie przy 
prowadzeniu inwestycji jest jako głos doradczy w pracach komisji niezbędna. Nie 
wycofuję wniosku, mogę go tylko przenieść na następne posiedzenie komisji. Radny 
Dariusz Wójcik – to nie chodzi o to żeby to był inspektor nadzoru, który będzie 
kontrolował każdy proces inwestycyjny na budowie tylko żeby nam podpowiedział jakie 
pytania mamy zadać do danej dokumentacji. To powinna być osoba, która ma 
uprawniania budowlane i zna się na rzemiośle budowlanym. Radny Piotr Kotwicki – 
wniosek postawiłem po to żeby mieć głos doradczy, móc weryfikować prawdziwość 



i zasadność kwestii poruszanych na posiedzeniach. Dzisiaj polegamy na zdaniu 
przedstawiciela wykonawcy i przedstawiciela inwestora a my jako Rada Miejska 
powinniśmy sprawować nad tym kontrolę. W moim przekonaniu dobrze by było aby 
wypowiedzi przedstawiciela MOSiR-u były weryfikowane przez naszego specjalistę. 
Jestem wstanie wstrzymać się z tym wnioskiem do kolejnego posiedzenia niemniej 
jednak nie chciałbym go wycofywać. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – 
wniosek zostanie rozpatrzony na kolejnym posiedzeniu komisji. Radny Piotr Kotwicki 
– przenieśmy wniosek na następne posiedzenie, ale do tego momentu przeanalizujmy 
w jaki sposób miałby być wyłoniony i jaki miał by mieć zakres prac. Radny Tomasz 
Gogacz – czy w Radomiu posiadamy tak bogatą gminę, że musimy niszczyć 1500m2 

powierzchni sądu i niszczyć sądy? Czy nie mieliśmy lepszego miejsca? Radny 
Dariusz Wójcik – to jest pytanie do Prezydenta.  
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski zakończył dyskusję. 
Ad. 6. Nie było spraw.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował 
wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie.                                                        
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 Łukasz Podlewski 


